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TFs ledningsgruppsmöte 2023-09-20 
 
Närvarande: 

- Maria Hamrin 
- Krister Wiklund 
- Rasmus Öberg 
- Carolina Näslund 

 
Notera: Ansvarig person har (i flesta fall) markerats med fet stil nedan. 
 
 
1. Nästa möte: Ons 20 sep kl 08:30 i Bottenhavet (NAT.A1.321 var redan bokad). 
 
2. Vi diskuterade anteckningarna från förra mötet: 

a. Linus: Exjobbspitchar. Obligatorisk del av exjobbskursen? 
Konsekvens: Vidareutveckla exjobbsseminariet? Martin R jobbar på det. 
Deadline i sep-okt. 

b. Linus: LaTeX-rapportskrivning: Jesper E (modulära) instruktioner.  
c. Linus: Vill vi möblera om i NA-korridoren. 
d. Krister: Automatutskick av avgångsenkäten från program-canvas? 
e. Krister: Påminna Restop-lärare om goda tips runt kursutvärderingar. 
f. Krister: Följer upp frågan om klädskåp. 
g. Krister: Jobbar vidare med att införa C i FMM2. 
h. Maria: Ska bjuda in Jens till ett framtida ledningsgruppsmöte. 
i. Rasmus+Maria: Ska ge förslag på reviderade mål för TF inför 

stormötet. 
j. Rasmus: Programenkäten skickas ut runt årsskiftet. 
k. Isabelle: Ska följa upp Philips idé om ”inverterad inspirations-

föreläsning”. Är det nåt vi kan/vill göra detta läsår? 
l. Isabelle: Ska försöka hitta student som kan ta över Jespers 

alumninventering. 
m. Ellie: (Var ej närvarande på denna punkt så vi kopierar in 

anteckningarna från förra mötet):  
i. Vi bör få ut studenter att besöka sina gamla gymnasieskolor. 

Ellie ansvarar för att info går ut till studenter. Behövs nog 
informeras via olika kanaler och flera gånger. 

ii. Uppdatera tekniskfysik.se så att den blir mer attraktiv för 
potentiella studenter. Bl.a. bör vi uppdatera bildmaterial och 
kanske lägga upp ett årshjul. Digitalt skyltfönster? Bilder på 
profilvaror. Ellie ansvarar. 

iii. Ellie ska också ta fram besöksstatistik för vår webb. 
iv. Kan vi rekrytera bättre från Vasa? 

n. Nils: Ska implementera de nya exjobbsfrågorna vt24?) 
o. Någon: Hur skickar vi hejdå från oss till nya alumner? 

 
3. Studievägledning, nyckeltal, exjobb etc.:  

a. Carro trycker nu mer på att berörda studenter ska fyll i avbrottsenkäten. 



 

Minnesanteckningar 
Tekniskfysiks ledningsgrupp 
Maria Hamrin 
 

 

2023-09-20 
Sid 2 (3)  

 

 

b. Carro ska maila IT-amanuens om uppfräschning av 
avbrottsenkäten. 

c. Få avhopp i nybörjarklassen. 
d. Öppet hus 8 nov (i MIT-huset):  

i. Flera studenter kommer att behövas för att bemanna våra 
montrar. Carro kommer ska amanuenser om hjälp med 
rekrytering av studenter till montrar. 

ii. Anna-Lena ska göra en film om TF inför mässan. Carro 
kontaktar amanuenser för att hitta studenter som kan bistå. 

iii. Vi diskuterade att ta fram give-aways till mässan. Carro 
mailar ledningsgruppen om feed-back innan nåt beställs. 

e. Vår nya rollup är klar. Det blev den blåa.  
f. Lise Meitnerdagarna: Vi tycker inte att det är prioriterat att åka på dessa. 

 
4. Maria visade resultatet från nybörjarenkäten. 

 
5. VB/VP: Rasmus informerade om arbetet med VB/VP.  

 
6. Jubileet: Maria ska maila projektgruppen och fråga hur det går. 

 
7. Linus kvalitetsprojekt: Vi hoppade över denna punkt då Linus ej var på mötet. 

 
8. Profilmässan: Vi hoppade över denna punkt. Vi ber Linus maila oss och berätta 

om allt gått bra. 
 
9. Ludvigs punkt: 

a. Ludvig ber Rasmus kalla till programrådsmöte för att diskutera 
VB/VP. Ludvig kommer dock att vara ordförande på mötet. Mötet bör 
hållas i god tid innan deadline för VB/VP (15 nov). 

b. Ludvig meddelar att NTK inte verkar ha utsett studentrepresentanter till 
programrådet. Vi ber amanuenserna meddela oss om representanter 
är utsedda utan att vi blivit meddelade. 

c. Ludvig ska utreda efterträdare i programrådet efter Per K, TFE. 
 

10. Rasmus punkt:  
a. Ska inhämta nyckeltal från Carro och Gabriella. 
b. Informerade om att fakulteten nog inte kommer att skicka ut ytterligare 

nyckeltal. 
c. Kommer att maila Linus om att det är dags att börja med KMM. 
d. Tipsade om att bjuda in studenter som varit på utbytesstudier till vårens 

ingenjörsmässa. Maria lägger till en notering om detta inför mässan. 
 

11. Kristers punkt: 
a. Namnbyte på kurser. Vi beslöt följande: 

i. FMM2 blir ”Modellering och beräkningsteknik” 
ii. PMT blir ”Fysikalisk mätteknik med ellära” 

b. Ska se över indelningen i moduler (tidigare benämnt moment) på dessa 
kurser. 

c. Arbete med att införa C i FMM2 är i gång. 
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12. Marias punkt: 

a. Har skrivit UK-ansökan tillsammans med Krister. 
b. Har tittat lite snabbt på SCB-data. Tror inte att det är så användbart. 

 
13. Våra aktuella kvalitetsprojekt (IT-amanuens publicerar på 

https://tekniskfysik.se/arkiv/kvalitet/kvalitetsprojekt/):  
a. Linus skriver text om sitt kvalitetsprojekt och Ellie laddar upp på 

webben. 
 

14. Vi diskuterade arbetsbelastningen.  
 
15. Amanuenserna håller regelbundna möten med ett större möte inför 

ledningsgruppsmötena. Protokoll från mötena ber vi amanuenser maila ut till 
ledningsgruppen. Protokoll från mötet finns INTE i bilagan nedan. (P.g.a. 
sjukdom så kunde detta möte ej hållas). 

 
16. Övrigt: 

a. Inget mer. 
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